
Interpellatie – gemeenteraad 19/09/2020 

Vlaams Belang 

 

Loslopende hond aan fiets-wandelpad voetbal Ranst 

Ik denk dat onze gemeente wel een diervriendelijke gemeente mag genoemd worden. 

Het bestuur is volop bezig met in iedere deelgemeente een hondenloopzone te creëren.  Misschien 

moeten we voor sommige bewoners in onze gemeente toch extra reclame maken want: 

Er is reeds geruime tijd een probleem met eenzelfde loslopende hond op het fiets- en wandelpad aan 

de voetbal van Ranst.  Niet zo maar een hond maar een Anatolische herder (naar ik heb vernomen).  

Deze hond heeft al menig harten doen sneller slaan en dit in negatieve zin. 

 Heeft een man met een hondje aangevallen.   

 Heeft verschillende keren wandelaars en fietsers opgejaagd. 

Hierover heb ik volgende vragen en opmerkingen: 

 Hoeveel maal is de politie opgeroepen voor deze hond op die plaats? en is er elke keer een 

bestuurlijk verslag aan de burgemeester bezorgd. 

 Is hiervoor een GAS-boete opgemaakt?  Zo ja, hoeveel boetes. En zijn deze ook betaald? 

 Heeft het bestuur reeds klachten hierover gekregen.  Hoeveel 

 Is het bestuur hier van plan om strenger op te treden of gaat men wachten tot daar iemand 

toch ernstig gewond geraakt of nog erger een kind.  Er zijn daar veel kinderen actief tijdens 

de voetbaltraining. 

 Zijn er limieten voorzien voor eenzelfde “case” die niet lijkt opgelost te worden? 

 Ook in naam van de hond, die misschien wel telkens gestraft wordt, willen wij tussen komen! 

 

Christel Engelen 

Vlaams Belang Ranst 


